
Protokoll vårmöte 2023-03-28

Vårmöte Hudiksvalls Golfklubb
Tid: 2023-03-28, kl 18.00
Plats: Oil Quick Arena, Västra hamnen, Hudiksvall

Ordförande Kåge Larsgården hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 1.  Fastställande av röstlängd för mötet
 Antalet röstberättigade medlemmar räknas till 39 st.
 Mötet beslutar fastställa röstlängden.

§ 2.  Fråga om mötet behörigen har utlysts
 Vårmötet beslutar att anse mötet enligt stadgarna behörigen utlyst.

§ 3.  Godkännande av föredragningslista
 Mötet beslutar att godkänna föredragningslistan.

§ 4.  Val av mötesordförande och mötessekreterare
 Vårmötet beslutar att välja Göran Vesterlind till mötesordförande och
 Anne-Sophie Sundström till mötessekreterare.

§ 5.  Val av två justeringsmän, tillika rösträknare, som jämte mötesordföranden,
 skall justera mötesprotokollet
 Vårmötet beslutar att jämte Göran Vesterlind välja Lotta Palmborg och Kåge Pettersson och  
 att justera protokollet.

§ 6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret
 Verksamhetsberättelsen för 2022, som varit tillgänglig för alla medlemmar sedan kallelsen utgick,  
 presenteras i korta drag av Jon Sellén på följande sätt: sen öppning, tuff vinter och vår för banan,  
 många medlemmar, lyckat tjejevent, ökade kostnader, stigande priser, 50/50-diplomerades, 
 Masterplan, byggnation av studio, utveckling av range samt stort engagemang av ideella krafter.

§ 7.  Styrelsens årsredovisning (resultat- och balansräkning) för det senaste verksamhetsåret
 Jennie Nordh berättar lite kring resultat- och balansräkningen. Årets resultat blev 1 140 000:-, 
 varav 1 miljon kronor är Totte Krokströms arvsgåva. 2021 var resultatet + 563 052:- mot årets 
 140 000:-, en minskning pga av ökade kostnader. Resultatet för AB blev en förlust på 40 000:-, så  
 tillsammans blev det ett överskott på 100 000:-, vilket låg i linje enligt prognos.

 Margareta Pantzare tycker att varulagret är för stort - 745 000:- och föreslår att klubben minskar det.
 Jon förklarar att 2022 var ett sämre försäljningsår för shopen.

§ 8.  Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste räkenskapsåret
 Revisionsberättelsen presenteras för mötet av Ingvar Turesson. Revisorn Håkan Rönström tillstyrker  
 att resultat- och balansräkningarna fastställs, att årets resultat behandlas enligt styrelsens förslag   
 samt att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet.



§ 9.  Fastställande av resultat- och balansräkning samt disposition av överskott/underskott i
 enlighet med balansräkningen
 Vårmötet beslutar att fastställa resultat- och balansräkningen samt godkänner styrelsens
 förslag till att årets vinst balanseras i ny räkning.

§ 10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen under den tid revisionen avser
 Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

§ 11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner
 Inga motioner är inlämnade. Jon Sellén presenterar nytt förslag från styrelsen till prissättning 
 av golfbilar: Årskort: 4.000:- (inkl moms). Enstaka rundor lika tidigare, dvs 300:- med läkarintyg 
 och 450:- utan läkarintyg. Mötet beslutar införa den nya prissättningen på försök.

§ 12. Information om valberedning för 2023
 Kåge Larsgården informerar att sammankallande i nya valberedningen är Robert Jansson.
 Ledamöter är Pär Höglund och Mikael Ånger.

§ 13. Avtackningar
 Ulla Åman, som lämnat styrelsearbetet men kvarstår i Medlemskommittén, avtackades med 
 presentkort i shopen. Hon har varit aktiv i klubben sedan 1989 och dessutom arbetat som 
 intendent i klubben.
 Avgående styrelseledamoten Margareta Jonsson var tyvärr inte närvarande. 

§ 14. Övriga frågor
 • Ny bevattning - om antalet betalande medlemmar inte ökar måste ett nytt beslut tas
 ang genomförandet av ny bevattningsanläggning.

 • Göran Sundman ifrågasätter pris för hyra av restaurangen utanför säsong. Föreslås att
 en prislista för hyra av restaurangen utanför säsong upprättas.

 • ”Klippargänget” är en man kort kommande säsong. Ser gärna även kvinnliga klippare.
 Hör av er till Anders Edh med förslag.

 • Önskemål om presentation av närvarande styrelse uppfylls, tack vare uppmaning från Bosse 
 Fredriksson som deltog i vårmötet för första gången. Presentation (dock saknas bild på två nya) 
	 finns	på	hemsidan	för	intresserade.

 • Roger Nordkvist berättar om klubbens 50-årsjubileum, med tanke på att klubben fyller 
	 60	år	nästa	år.	Stefan	Åström	håller	i	trådarna	för	60-årsfirandet	tillsammans	med	
 medlemskommittén. Kommunikation kommer att ske med medlemmarna ang önskemål.

 • Glöm aldrig - Hudiksvalls Golfklubb skulle inte fungera utan alla dessa fantastiska ideellt arbetande  
 människor. Elektrikerna är ett gäng men ingen nämnd - ingen glömd, alla gör ett fantastiskt arbete!
 All ideell arbetskraft är ovärdelig för klubben och banans skick och utveckling.

 • Styrelsen har beviljat stipendium till bröderna Simon och Johan Björkén för att stötta dem i deras  
 elitsatsning.

§ 15. Mötet avslutas
 Mötesordförande Göran Vesterlind samt klubbens ordförande Kåge Larsgården tackar närvarande  
 för visat intresse och förklarar vårmötet avslutat.



Vid protokollet      Mötesordförande 

Anne-Sophie Sundström     Göran Vesterlind

Justerare       Justerare

Lotta Palmborg      Kåge Pettersson 


